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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Országgyű lés Hivatala

Irományszám : K\ A ( 3 5'-t

Érkezett 2Ó17 MÁRC O 6.

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László úr,
az Országgyű lés elnöke részére

Helybe n

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l

szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtan i

a Kormány tagjai feladat- és hatásköréről szóló 152/2014 . (VI . 6 .) Korm. rendelet 4. § 5a .

pontja és 11/A. § (2) bekezdés a) pontja alapján a téma szerint hatáskörrel rendelkez ő

Lázár János, Miniszterelnökséget vezető miniszterhez

„Mi az Önök víziója az EU jöv őjéről?”

címmel.

A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A napokban nyilvánosságra került az Európai Bizottság elnöke által 2017 . március 1-je i

dátummal jegyzett Fehér Könyv az Európai Unió jövőjérő l, amelyben vázolt elképzelések

a 2017. március 25-re tervezett EiT-n is napirendre kerülhetnek . A Fehér Könyv több

víziót is vázol az uniós tagállamok együttm űködésének mélységére és terjedelmére, é s

ezzel összefüggésben az EU jövőjére nézvést is .

A vázolt elképzelések az alapvető irányok és sebesség változatlansága mellett a sz űkebb

tartalmú Unió (csak közös piac), a kevesebb területen, de mélyebb és eredményeseb b

együttműködést, a többsebességes Európát és az Európai Egyesült Államok modellt i s

felvillanják.

Mindezidáig legfeljebb politikai kommunikációs kontextusban lehetett arról bármit i s

megtudni, mit gondol a Kormány az Unió jöv őjéről és benne hazánk szerepér ől, holott a

magyar társadalom és gazdaság számára alapvet ő fontosságú kérdésr ől van szó - nem

csupán elvi, hanem nagyon is gyakorlati szempontokból is .
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Mindezek fényében kérdezem Miniszter úrtól :

1. Van-e konkrét elképzelése az Ön által vezetett minisztériumnak arról, milye n

Európa-politika lenne a leghasznosabb hazánk számára ?

2. Folyik-e szakmai előkészítő , koncepcióalkotó tevékenység, amivel a március végi
EiT-re készülnek? Ha ige, az hol tart és melyek annak f őbb megállapításai?

3. Van-e már a Kormány által jóváhagyott el őzetes álláspont az EU jövőjét érintő
kérdésekben?

4. Folytatnak-e a , kormányzati illetékesek más uniós tagállamokkal a kérdésben ?
Vannak-e támogatói a magyar kormányzati koncepciónak?

5. Tervezik-e a szakmai és politikai közvéleménnyel, a társadalommal megvitatni az

EU jövőjére vonatkozó elképzeléseiket? Ha nem, annak mi az oka?

Budapest, 2017. március

Demeter Márta
országgyű lési képviselő
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